
Zápis z porady vedení konané dne 10. 2. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, 

Matyska, Ledvinka, Dostál, Holub, Račanský 

1. Prezentace oddělení systémové správy  

 Malinka přednesl prezentaci za oddělení systémové správy, následovala diskuse.  

o Spolupráce s oddělením správy serverů a datových úložišť – to se věnuje spíše 

linuxovému prostředí, zatímco OSS primárně prostředí MS Windows. Takovéto 

dělení není úplně vhodné, systémová správa by měla fungovat univerzálně pro 

všechny technologie.  

o Spolupráce s oddělením technické podpory – přebírají základní požadavky 

koncových uživatelů, předávání probíhá průběžně bez větších problémů.  

 Diskuse o integračním přístupu k řešení složitějších požadavků uživatelů, diskutována 

role integrátora z divize uživatelské podpory (oddělení komplexní péče) versus 

integrátoři z jiných divizí (oddělení) ÚVT zatím postrádá dostatečně zkušené osoby 

vhodné pro pozici integrátora, které mají proaktivní přístup k problémům univerzity.  

 Velmi široký záběr ÚVT, bude třeba začít více uvažovat o konsolidaci činností a 

omezení rozsahu (šíře) toho, co děláme. Součástí další posun od celouniverzitní back 

office směrem ke skutečným koncovým uživatelům. 

 V diskusi znovu zazněla potřeba důsledného nasazení RT, i pro případnou komunikaci 

s LVT. 

 

2. Office 365  

 Diskuse k nalezení optimálního řešení současné nešťastné situace se dvěma způsoby 

přístupu osob k O365 (přes nástroje ÚVT a přes IS). Nutné explicitně definovat 

případnou přidanou hodnotu řešení ÚVT pro koncové uživatele, podle toho navrhnout 

konkrétní plán konvergence. Podstatná role podpory administrativních pracovníků MU 

s přispěním ÚVT (a míra tohoto „přispění“).  

 Konkrétní úkoly: dopřesnit, jak nástroje ÚVT zjednodušují práci s O365 koncovým 

uživatelům, rozhodnout, co z toho je skutečná přidaná hodnota ÚVT (a není 

možné/vhodné předat ISu), podle toho následně rozhodnout o postupu s O365. 

(odpovídá Malinka, do 24. 2.)  

 

3. Různé  

 Přístupovky – úkol se přesouvá na 24. 2. (odpovídá Křenek) 

 Regner a Křenek sdělí komentáře k budoucímu sezení svých divizí (dnes)  

 S novým logotypem ÚVT nutno zvážit zviditelnění ÚVT zejména na webech, které 

provozujeme (např. bydleni, Ínet, …). Kohoutková navrhne zvýraznění role ÚVT 

explicitním zapracováním loga do webů provozovaných ústavem (kontrola 24. 2.) 

 Holub nahlásí termíny schůzek s bezpečnostním oddělením a s oddělením M. 

Javorníka.  

 Program na příští kolegium – co plyne z evaluačního pohovoru na RMU (bude 

rozloženo na kolegia 17. a 24. února z důvodu jarních prázdnin a nepřítomnosti 

některých členů kolegia 17.2.). 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


